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דבר יו"ר האיגוד

לחברי איגוד המתכננים שלום רב,

כרגיל,  המתכננים.  איגוד  בטאון  של  נוסף  עותק  לכם  לשלוח  שמחים  אנו 
שביעות  בסקר  שלכם  התגובות  גם  ומגוון.  בתוכן  עשיר  מקצועי,  הבטאון 
הרצון על פעילויות האיגוד הצביעו על שביעות הרצון הרבה שלכם מהבטאון 
על  אלכסנדר  ארנסט  לפרופ'  שוב  להודות  ברצוני  זה  בהקשר  ומאיכותו. 
אשר  הכותבים  לכל  וכן  זה  בטאון  כעורך  משקיע  שהוא  הרבים  המאמצים 
שטרם  מביניכם  אלה  את  לעודד  ברצוני  ובמחשבות.  בידע  אותנו  משתפים 

כתבו לבטאון, להצטרף ולתרום מפרי עטם לבטאון הבא.

התחלנו לפני מספר חודשים קדנציה חדשה של ועד האיגוד. עדנה לרמן ואני 
חדשים  הינם  הועד  חברי  מרבית  אך  נוספת,  קדנציה  תפקיד  באותו  נשארנו 
חבר  שהיה  לאחר  האיגוד,  יו"ר  כסגן  קו-ונקי  גיא  אלינו  הצטרף  בתפקיד. 
מידי  קבוע  באופן  הועד  נפגש  הקדנציה  תחילת  מאז  הקודמת.  בקדנציה  ועד 
בהתאם  חשובים  נושאים  של  שורה  בהתלהבות  ומקדם  שבועות  ארבעה 
האיגוד,  גזברית  אלונים,  לבנה  ע"י  הוכנה  אשר  דו-שנתית  עבודה  לתכנית 
כך  על  מצביעה  התכנית  בועד.  שהתקיימו  והדיונים  האיגוד  תקנון  בסיס  על 
שאין כוונה לעשות "מהפיכות" בפעילות האיגוד בקדנציה זו, אלא להמשיך 

בפעילות הקדנציה הקודמת ולהעמיק את הפעילות במספר תחומים.

הרפורמה בתכנון והעיסוק בשמירה על מעמד המתכננים, תופסים נתח הולך 
וגדל של פעילות האיגוד בגלל מורכבות הנושא והצורך להשקיע בו משאבי זמן 
ניכרים. נושא זה מצריך מעקב צמוד, פגישות עם מגוון רחב של גופים ואנשים, 

כתיבת ניירות עמדה, מסמכים ומכתבים ואף נקיטת הליכים משפטיים.

בגלל מורכבות הנושא וריבוי הגופים בעלי העניין, מצאנו לנכון לשתף פעולה 
לשכת  כדוגמת  נוספים,  מקצועיים  גופים  עם  לרפורמה,  הקשורים  בנושאים 
עורכי הדין, לשכת השמאים, התיחסות הקבלנים, איגוד אדריכלי הנוף, המטה 
בזהירות,  נעשה  הפעולה  שיתוף  ועוד.  הירוקים)  (הגופים  אחראי"  ל"תכנון 
מתוך רצון לקדם אינטרסים משותפים, אך תוך שמירה על עצמאות האיגוד 
בביטוי דיעותיו ועמדותיו. למשל, נעשתה פעולה משותפת עם ארגונים אלה 
במטרה לשכנע את ממשלת ישראל להפריד את קידום חלק הרישוי ברפורמה 
במעמד  פגיעה  של  במקרים  ומטפל  עוקב  גם  האיגוד  התכנון.  חלק  מקידום 
הדברים  כאשר  בנחרצות  ופועל  וכד',  עבודה  הצעות  במכרזים,  המתכננים, 

נעשים תוך פגיעה בחופש העיסוק של המתכננים.

רבה  פעילות  גם  האיגוד  מקיים  אלה,  בנושאים  הרבה  ההשקעה  אף  על 
ממטרות  שיותר  לכמה  מענה  לתת  מטרה  מתוך  נוספים  רבים  בנושאים 
האיגוד ולרצונות ולצרכים של חבריו. כדי לחדד רצונות וצרכים אלה, נערך 
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מן הנעשה באיגוד

בחודש יולי 2010 סקר שביעות רצון מפורט בין חברי האיגוד ותוצאות סקר 
זה פתוחות לחברי האיגוד.

לקדנציה זו יש כוונה גם לחזק את הקשר עם האקדמיה (לרבות קיום הכנס 
השנתי 2011 בשיתוף עם אוניברסיטת בן גוריון) ולחזק את הקשר עם ארגונים 

ואנשי מקצוע בחו"ל.

שישי- עיון,  ימי  הכוללת  האיגוד  של  שנתית  אירועים  תכנית  נקבעה  בנוסף, 
עם  פעולה  שיתוף  ליצור  משתדלים  אנו  אלו  בפעילויות  גם  וסיורים.  עירוני 
את  ולגוון  המשתתפים  מספר  את  להגדיל  כדי  נוספים  מקצועיים  ארגונים 

הקהל.

ההכנות לכנס השנתי 2011 נמצאות בעיצומן בניהולה של ועדת הכנס בראשות 
אדר' עדנה לרמן. על הפעילויות המגוונות הנוספות של האיגוד ועל החלטות 
באתר  כולן  המצויות  הועד,  ישיבות  מסיכומי  ללמוד  תוכלו  האיגוד,  ועד 

האינטרנט המחודש והתוסס של האיגוד.

אני מקווה כי בקדנציה זו יצטרפו לפעילויות עוד חברים רבים מביניכם אשר 
יתרמו מהמרץ ומהידע לטובת האיגוד וחבריו.

אדר' ומתכנן עמוס ברנדייס
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